
 

 Zápis 
 

z 13. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 28. 11. 2023  
 

Přítomno dle prezenční listiny:  18 (19) prezenčně, 6 (7)online 
Omluveni: doc. Mareš 
Nepřítomni bez omluvy:  
Hosté: prof. Matějka, prof. Vojtěch, Ing. Chválná, Mgr. Muzikářová, prof. Pospíšil, Ing. Dobšík, Ing. 
Kovaříčková, Ing. Starý 
 
Program zasedání Akademického senátu konaného dne 28. 11. 2023  

1. Rada vysokých škol – schválení zástupců fakult a VŠCHT 

2. Oddělení pro výzkum a transfer technologií (prezentace) 

3. Střednědobý výhled rozpočtu (informace) 

4. Běstvina – vývoj a plánované investice (prezentace) 

5. Různé 

1. Informace z činnosti výborů 

2. Informace z kolegia rektora 

 
 
Program jednání schválen (hlasování pro - proti - zdržel    24– 0 – 0) 
 
  
 
Ad 1. RVŠ – schválení zástupců fakult a VŠCHT 

Do předsednictva a do směnu RVŠ byli pro období 2024-2026 navrženi následující zástupci VŠCHT: 

Do sněmu a předsednictva:   doc. Ing. Lenka Švecová, Ph.D. 

Do sněmu:    prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 

Za studenty:    Ing. Miroslav Hala 

Náhradnice za studenty:  Ing. Barbora Müllerová 

 

Nominace do sněmu za fakulty: 

FCHT:   prof. Ing. Aleš Helebrant, CSc. 

FTOP:   doc. Ing. Luděk Jelínek, Ph.D. 

FPBT:   Ing. Zita Holík Purkrtová, Ph.D. 

FCHI:   Ing. Přemysl Fitl, Ph.D.  

 

Usnesení: AS schválil navržené zástupce VŠCHT a fakult do sněmu a předsednictva RVŠ. 

Hlasování: 24 – 0 – 0 



AS je v počtu 25, po hlasování dorazil Ing. Malý 

 

Ad 2. Oddělení pro výzkum a transfer technologií (prezentace) 

Ing. Kovaříčková představila hlavní agendu oddělení zahrnující podporu VaV a Techtransfer, doktorské 

studium a Gender, HR Award a výzkumné prostředí. Zmínila výstupy projektu IGRA a dále se již 

podrobně věnovala oblasti transferu technologií, ochrany duševního vlastnictví a komercionalizace.  

 

Ad 3. Střednědobý výhled rozpočtu (informace) 

Kvestorka představila postup při sestavování střednědobého výhledu rozpočtu a příslušnou legislativu. 

Dále přítomné seznámila se současným návrhem výhledu rozpočtu na roky 2024 a 2025. Výhled bude 

schvalován na následujícím zasedání AS. 

 

AS je v počtu 26, online se připojila během tohoto bodu doc. Lipovová. 

 

Ad 4. Běstvina – vývoj a plánované investice (prezentace) 

Ing. Starý v prezentaci představil historii areálu táborové základny Běstvina a investice po jeho 

zakoupení VŠCHT Praha v roce 2017. Jako jasnou prioritu označil rekonstrukci ošetřovny a 

srubů. Dále ukázal další možný rozvoj zahrnující vybudování venkovního výukového prostoru, 

výstavbu centrální budovy, laboratoře a dokončení budování hřišť. V diskusi zaznělo, že by 

poplatky za používání areálu měly pokrývat náklady na jeho provoz. Rovněž byl zdůrazněn 

význam areálu pro pořádání akcí VŠCHT Praha, její propagaci a budování vztahu k VŠCHT.  

O nejbližších investicích jednal s ing. Šichtancem hospodářský výbor. AS rozumí nutnosti 

investice do areálu, má být postupná s jasnými prioritami. 

 

Ad 5. Různé 

a) Informace z činnosti výborů 

 

                    VĚDECKO-VÝZKUMNÝ VÝBOR-prof. Friess  

                      Prof. Friess informoval o posledním zasedání výboru, na kterém byla znovu diskutována 

pravidla udělování pedagogických stipendií. Hostem zasedání byl doc. Řezanka. Konstatoval, že situace 

je z pohledu výboru stále neuspokojivá. Předseda AS připomenul usnesení AS, které bylo zasláno 

prorektorovi a všem proděkanům s tím, že očekává reakci. Dále požádal prof. Friesse o zaslání zápisu 

ze zasedání výboru shrnujícího připomínky k nastavení pedagogického stipendia prorektorovi 

Vojtěchovi ještě před kolegiem prorektora konaném v pátek 1.12. Rektor zmínil, že je zapotřebí se 

domluvit a že navržená varianta, byť nebude ideální, může sloužit jako přechodná na nejbližší období. 

Prorektor Pospíšil navrhl dohodu s děkany na možném oddělení části nákladů na vyšší odměňování 

doktorandů za pedagogiku jako speciální položky v rozpočtu 2024. 

 



HOSPODÁŘSKÝ VÝBOR-doc. Kouřil 

Zabýval se střednědobým výhledem rozpočtu a plánovanými investicemi na Běstvině.  

 

 

ORGANIZAČNIÍ VÝBOR-prof. Cibulka 

V lednu (16. 1.) bude zasedání, kde se očekává projednávání nových prorektorů. 

Předseda dále informoval o proběhlém zasedání Fóra předsedů AS. 

 

 

b) Informace z kolegia rektora 

- Informace o grantech od magistrátu na pořádání kongresů 

- Informace o získaných grantech Sigma a OP JAK. 

- Informace o cenách energií 

- Posila při zajištění vstupních lékařských prohlídek 

- Inflační navýšení kolejného o inflaci a v důsledku nárůstu DPH 

- Vědecká rada VŠCHT Praha 30.11.2023 

- Rektor informoval o udělených oceněních pracovníků školy 

 

 

 
 

Příští zasedání AS bude  12. 12. 2023 

 

První zasedání v novém roce bude 16. 1. 2024 

 

   Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                              Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 
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